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Abstract (en)
A releasable retaining device (50) for a drawer rail (14) of a runner assembly. The rail (14) has, at the rear, a hook by which it can be attached to the
drawer and, at the front, an open horizontal slot (11) into which a laterally projecting retaining peg (13) of the retaining device (50) projects. A locking
peg (9), which is displaceable perpendicularly to the rail (14) and is preferably acted upon by a compression spring (28), can be moved out of the
rail by means of a vertically movable releasing bar (30). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine lösbare Haltevorrichtung (50) für eine an der Schublade befestigte Ausziehschiene (14) einer Ausziehführungsgarnitur. Die Ausziehschiene
(14) weist hinten einen Haken auf, mit dem sie in die Schublade einhängbar ist und vorne einen offenen waagrechten Schlitz (11), in den ein seitlich
vorspringender Haltezapfen (13) der Haltevorrichtung (50) ragt. Ein senkrecht zur Ausziehschiene (14) verschiebbarer Arretierzapfen (9), der
vorzugsweise von einer Druckfeder (28) beaufschlagt wird, ist mittels einer vertikal bewegbaren Entriegelungsstange (30) aus der Ausziehschiene
heraus bewegbare. <IMAGE>
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